
1 
 

P R O T O K Ó Ł NR III/24 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna 115 A 

Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 27 maja 2024 roku 

                                                     czas trwania od 1500 do 1648 

W obradach udział wzięli radni oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

Otwarcia III sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie, który poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, 

retransmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i 

nagrania z obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na specjalnej 

platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Pana Bartosza Jabłońskiego  Burmistrza 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika,  

Panią Elżbietę Moś Dyrektora Gminnego Zespołu Szkół, Panią Agnieszkę Żądełek Dyrektora 

Przedszkola Baśniowa Kraina, Panią Sabinę Józwiak Dyrektor Centrum Kultury, Panią Barbarę 

Kusal Dyrektora Żłobka, radnych powiatowych Pana Przemysława Staszaka, Pana Tadeusza 

Bednarczuka, kierowników jednostek podległych, radnych oraz sołtysów, Członka 

Stowarzyszenia Woldenberczyków Pana Krzysztofa Walczewskiego, a także Pana Prorektora 

Akademii  im Jakuba z Paradyża w Gorzowie dr hab. Przemysława Słowińskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie zweryfikował kworum. Szczegóły zawarte 

zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel NIE • 27.05.2024 15:07 Nieobecny 

2 Barbara  Grzebyk TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

3 Jolanta Kadler TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

4 Zbigniew Kołodziej TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

5 Marek Kowalczyk TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 
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6 Paweł Łysiak TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

7 Anna Makuchowska NIE • 27.05.2024 15:07 Nieobecny 

8 Andrzej Muszyński TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

9 Robert  Treller TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

10 Leszek Wieczór TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

11 Joanna  Wojciechowska TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

12 Anna  Wojtaszek TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

13 Waldemar Wołyniec TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

14 Mirosław  Zawadzki TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

15 Marcin  Zbrzyzny TAK • 27.05.2024 15:07 Obecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wystąpienie mieszkańca Gminy Dobiegniew w sprawie Muzeum 

Woldenberczyków.  

4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z 

organizacjami pozarządowymi w 2023 roku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

 7.2. przyjęcia Programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie 

Dobiegniew. 

 7.3. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ,, Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2024 - moduł II w Gminie Dobiegniew. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  
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Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.05.2024 15:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Nieobecny ------------ 

2 Anna  Wojtaszek Za 27.05.2024 15:11 

3 Waldemar Wołyniec Za 27.05.2024 15:11 

4 Jolanta Kadler Za 27.05.2024 15:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.05.2024 15:11 

6 Marek Kowalczyk Za 27.05.2024 15:11 

7 Paweł Łysiak Za 27.05.2024 15:11 

8 Andrzej Muszyński Za 27.05.2024 15:12 

9 Barbara  Grzebyk Za 27.05.2024 15:11 

10 Anna Makuchowska Nieobecny ------------ 

11 Robert  Treller Za 27.05.2024 15:11 

12 Joanna  Wojciechowska Za 27.05.2024 15:11 

13 Mirosław  Zawadzki Za 27.05.2024 15:11 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 27.05.2024 15:11 

15 Leszek Wieczór Za 27.05.2024 15:12 
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Ad.3. Wystąpienie mieszkańca Gminy Dobiegniew w sprawie Muzeum 

Woldenberczyków.  

Marek Kowalczyk – przewodniczący RM poinformował, że Pan Krzysztof Walczewski zgłosił 

się ma pewne zastrzeżenia do proponowanej wystawy nikt z nas nie jest muzealnikami. Pan 

Krzysztof przedstawi prezentację z załączonymi zdjęciami.   

 Pełne wystąpienie Członka Stowarzyszenia Woldenberczyków w sprawie Muzeum 

Woldenberczyków  zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie 

internetowej: https: https://radni.tv/transmisja/?id=5142 ( 0:05:25). Pan Krzysztof podziękował 

za możliwość wypowiedzenia się.  

Marek Kowalczyk – przewodniczący RM podziękował Panu Krzysztofowi i że Pan dr  

Przemysław Słowiński nie pozostawi odpowiedzi bez echa. 

Pełne wystąpienie  dr hab. Pana Przemysława Słowińskiego w sprawie Muzeum 

Woldenberczyków  zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad Sesji i dostępne jest na stronie 

internetowej: https: https://radni.tv/transmisja/?id=5142  ( 0:28:02) 

Marek Kowalczyk – przewodniczący RM poinformował, że dowiedzieliście się Państwo wiele 

rzeczy dla nas nie znanych. 

Waldemar Grzankowski – sołtys  poinformował, ze również jest Członkiem Stowarzyszenia i 

jak dostałem informację, że o treści naszej sesji, że będzie wystąpienie mieszkańca 

Dobiegniewa właściwie byłem przekonany, że będzie to Pan Krzysztof. Jego wycieczki 

odnośnie stanu Muzeum jego sfrustrowanie na tym tle, że nie zostały zmienione jego projekty 

pomysły Pana Krzysztofa są najlepsze trwają już od wielu lat i ciągle szuka publiki na 

większości zebrań Woldenberczyków na większości imprez zawsze robi te swoje wcinki nie 

wiem dlaczego i po co może czuje się nie dowartościowany. Te wyjścia nie mają akceptacji 

nikogo nawet potomków Woldenberczyków, Członków Stowarzyszenia Woldenberczyków, 

Rodzin Woldenberskich to jest już po prostu meczące. Nie jestem zaskoczony tym, że akurat 

okazji nowe władzy w Dobiegniewie to kolejna publika jest do błyśnięcia.  

Leszek Wieczór – radny w przeciwieństwie do sołtysa Waldemara Grzankowskiego by tego tak 

nie bagatelizował tylko prośba do Pana dr Słowińskiego o odniósł się konkretnie bo może Panu 

Walczewskiemu chodzi o konkretne odniesienie do tego co dr Słowiński wypracował i jeżeli 

faktycznie jest tak, że do czynienia z tą ucieczką to   na jakiej podstawie dr Słowiński stwierdził, 

że ta ucieczka nie odbyła się pól roku temu tylko akurat ten człowiek dołączył do tej grupy. 

Leszek Wieczór – radny zaproponował zamiast opowiadać dokładnie się dowiedzieć błędy, 

które Pan Walczewski dr Słowińskiemu wskazał i na czym dr Słowiński się opiera, że Pan 

Walczewski mówi nie prawdę. Może to rozwieje nam jakieś wątpliwości.  
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Marek Kowalczyk – przewodniczący RM poinformował, że Pan Walczewski ma prawo do 

wypowiedzenia się w tym gremium.  

Bartek Jabłoński – Burmistrz odniósł się do tematów Muzeum i podziękował Panu  

Krzysztofowi Walczewskiemu jak i Panu Przemkowi Słowińskiemu – poinformował, że może 

czas najwyższy żeby spotkać się u Burmistrza wypili kawę być może gorzką przedyskutowali 

te tematy i spróbowali poszukać jakiegoś pojednania dlatego, że odnosząc się do tego co mówił 

Pan Wiceprzewodniczący Rady  Pan Krzysztof jakąś literaturę faktu przywołuje na pewno się 

z tymi aktami zapoznamy, natomiast co naj istotniejsze uważam, że najważniejsze to jest to 

żeby to Muzeum Woldenberczyków w Dobiegniewie mamy i mamy przygotowane aktualnie 

na wyższym poziomie. Czy te ekspozycje są w stu procentach prawdziwe gdzieś nie zakłamują 

prawdy historycznej  nie da się zrobić wszystkiego. Być może ten pomysł o którym mówi Pan 

Krzysztof Walczewski jest bardzo ciekawy natomiast my już dzisiaj powiedzieliśmy a i tak 

naprawdę powiedzieliśmy b gdzie tak naprawdę zostało to zrealizowane i musimy się odnaleźć 

w tych okolicznościach, które aktualnie mamy. Wchodząc do Muzeum Woldenberczyków jako 

radny, Burmistrz jestem z tego  obiektu dumny, że go mamy w takiej okazałości jak jest 

aktualnie. Miałem okazję rozmawiania dzisiaj z Panami, którzy są w zarządzie Stowarzyszenia 

Woldenberczyków pozwoliliśmy zasygnalizować, że dzisiaj takie spotkanie na sesji będzie ich 

stanowisko jest takie, że oni generalnie to są szczęśliwi, że to  Muzeum funkcjonuje tak jak 

funkcjonuje to jest piękne. Powiedzieli między innymi, że pewne kwestie, który porusza Pan 

Krzysztof są prawdziwe. Nie jestem historykiem ciężko jest mi oceniać więc nie będę natomiast 

z pewnością Pan Krzysztof mi tą publikację, która się na łamach ukazała Przeglądu 

Uniwersytetu   Szczecińskiego to jest jedna strona medalu oczekujemy drugiej strony medalu. 

Zapraszam mimo wszystko uda się pojednać mimo tych animozji uważam, że dialog i jeszcze 

raz dialog. Powinniśmy szukać tych pozytywnych aspektów raczej chwalić się tym co  w 

Muzeum mamy.  

Marek Kowalczyk – przewodniczący RM zaprosił wszystkich do Muzeum osobiście obejrzeć 

zobaczyć. Podziękował Panom za wypowiedzi.  

 

Ad.4. Informacja o działalności Burmistrza między sesjami. 
Bartosz Jabłoński – Burmistrz poinformował, że kadencja 6 maja rozpoczęła się sesją kiedy za 

równo radni jak i ja zostałem zaprzysiężony więc tak naprawdę aktualna działalność Burmistrza 

to zapoznawanie się z tym jak funkcjonuje Urząd i z tymi projektami, które wymagają od nas 

kontynuacji bądź z będą  kontynuowane takie spotkania wyższego szczebla to dopiero przede 

mną. 
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6 maja było to rozpoczęcie sesja inkubacyjną, 

7-8 maja to proszę mi wierzyć, że  to są spotkanie w Urzędzie gdzie musiałem się zapoznać z 

osobami i poznać strukturę działania, 

9 maja miałem okazje spotkania z Zarządem OSP i tam podnosiliśmy tematy aktualnie 

związane z oczekiwaniami Strażaków w gminie Dobiegniew. Musieliśmy ustalić tematykę 

związaną z organizowaniem Rajdu MTB,  

11 maja w sobotę był to Piknik Rodzinny organizowany przez OSP, 

13 maja poniedziałki to są oczywiście dni kiedy Burmistrz rezerwuje ten  czas dla mieszkańców. 

Tego dnia było ważne spotkanie z Panem Maciejasz Grzegorz, który jest potencjalnym 

sponsorem naszego turnieju. Bardzo ciekawa osoba. Ostatecznie sponsorem Dobiegniew CUP 

przynajmniej na razie nie został,  

14 maja we wtorek spotkanie z Panem Pawłem Kopalą tematyka związana z euforia dźwięku, 

15 maja w środę była Sesja Nadzwyczajna zwołana na prośbę Burmistrza. Tego dnia również 

spotkałem się z przedstawicielem firmy Jako, który został aktualnie Partnerem technicznym 

Turnieju Dobiegniew CUP,  

16 maja byłem na zgromadzeniu w Sławie Zrzeszeniu  Gmin Województwa Lubuskiego. Jest 

to spotkanie wszystkich Burmistrzów gdzie konstytuowały się również władze tego związku. 

To jest związek tyle istotny dla naszego funkcjonowania jest nas dużo to jesteśmy silniejsi. 

Problemy, które dotykają samorządów i dotykają nas wszystkich przy pomocy tego związku 

łatwiej jest nam realizować nasze oczekiwania chociaż by wobec Parlamentu, 

17 maja spotkałem się z księdzem Grabanem gdzie omawialiśmy tematykę potrzeb w Parafii 

oraz tematy organizacyjne Watry, 

18-19 maja Rajd MTB, 18 maja po południu mieliśmy edycję dla najmłodszych, natomiast 

główna edycja odbywała się 19 maja w niedzielę dziękuję Pani Grażynie Gradowskiej , że na 

moją prośbę mnie zastępowała,  

27 maja poniedziałek  miałem spotkanie o którym wspominałem z naszymi Woldenberczykami. 

Spotkanie bardzo owocne gdzie obiecałem współprace na najwyższym poziomie bo uważam, 

że jest to dla Dobiegniewa ogromna wartość dodana również bardzo istotne spotkanie na 

którym uczestniczyła tez Pani Sekretarz Grażyna Gradowska  Porozumienie Terytorialne, które 

zostało zainicjonowane sporo czasu temu, ale te prace nie zostały ukończone. Jest to 

Porozumienie, które otworzy nam furtki do korzystania ze środków zewnętrznych. Dzisiaj 

jesteśmy po pierwszej rozmowie gdzie spotkaliśmy się z Burmistrzem Drezdenka, Wójtem 

Zwierzyna, Starego Kurowa oraz ze Starostą i Wicestarostą. Jesteśmy już umówieni na kolejne 

spotkania  nie będziemy zwlekać chcemy intensywnie działać czeka nas również spotkanie w 
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tej sprawie w Urzędzie Marszałkowskim i z tego powodu będę prosił, aby Radni po sesji zostali.  

Również spotykałem się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Smolarz co prawda w Smolarzu 

zmiany, ale myślę, że z nową władzą w Smolarzu uda się nawiązać nić porozumienia i będziemy 

mogli wspólne tematy realizować, a kilka ich jest.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 

Jolanta Kadler – radna zapytała Pana Burmistrza w imieniu mieszkańców odnośnie cmentarza 

naszego miejskiego ponieważ uzyskaliśmy fundusze i jak szybko rozpoczną się planowe 

remonty budowy uliczek, oświetlenia, a w szczególności takie oświetlenie w naszym Parku 

Miejskim od placu zabaw w stronę bramy cmentarnej bo tam nie ma żadnego oświetlenia.  

Zadaszenie nad pojemnikami, ale również utwardzenie podłoża na których one są położone. 

Jak pada deszcz te wszystkie rzeczy stojące wokół pojemników są mokre i tak naprawdę do 

niczego się nie nadają. Pojemniki zapełniają się w bardzo szybkim tempie. Są one 

systematycznie wywożone zawartość ich, ale wygląda to nieestetycznie, ale szkoda tych rzeczy 

co są pozostawione na zewnątrz i trzecie zapytanie to nasz  przystanek autobusowy koło stacji  

zdaje sobie sprawę, że trwa remont będzie budowany parking, ale ten nasz przystanek dawny 

pomnik PRL mieszkańcy dopytują kiedy będzie aktualny rozkład jazdy, zadaszenie, malowanie 

sumptem  własnym da radę to zrobić. 

Paweł Łysiak - radny prosił żeby zostać po sesji i omówić temat dotyczący  CUP i Euforii 

Dźwięku. Drugi temat to na ręce Pani Kierownik CIS dziękuje  dla pracowników za to, że CIS 

dba o nasz Dobiegniew i wygląda ładnie w ślad za tym do Pana Burmistrza żeby zrobić przegląd 

przez służby urzędowe chodzi o kosze na śmieci, ławki i place zabaw w całym mieście co by 

trzeba było wyremontować nowego zrobić.  

Zdzisław Pajdowski - Przewodniczący Zarządu Osiedla - zapytał o plac na przeciw 

wielofunkcyjnego czy ten plac miał być zarezerwowany na budynek mieszkalny, a tam 

kontenery są postawione jakie mają zezwolenia na to ? 

Leszek Wieczór - radny złożył ustny wniosek w imieniu mieszkańców Wojska Polskiego do 

wspólnoty nr 14 o wykonanie 12 metrów chodnika, ponieważ ten co się znajduje w okolicy 

wspólnoty nr 14 jest w beznadziejnym stanie i zagraża zdrowiu mieszkańców.  

Joanna Wojciechowska -radna zapytała, że ulica Mickiewicza 4 jest remontowana, ale 

mieszkańcy bloku, który znajduje się za Ośrodkiem Zdrowia i za budynkiem, który jest 

mieszkalnym kosze na śmieci mają na drodze między budynkiem Mickiewicza 4 a nowo 
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remontowanym Ośrodkiem Zdrowia one stoją na ulicy na przejeździe. Można by było się 

zastanowić powolutku gdzie te koszy na śmieci postawić. Za Ośrodkiem Zdrowia jest plac, 

który na dzień dzisiejszy jest nie wykorzystywany więc może gdzieś tam ulokować te kosze 

tam będzie pewnie problem z przejazdem ale każda sytuacja jest do rozwiązania i te kosze 

wydaje mi się, ze dobrze by było je usytuować.  

 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z 

organizacjami pozarządowymi w 2023 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Ad.7.1. zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Marcin Zbrzyzny - radny w imieniu Klubu Radnych Ziemi Dobiegniewskiej wniósł poprawkę 

do uchwały i przesunąć środki, które są zaplanowane na promocje samorządu czyli 180000,00 

zł na inny cel bądź ściągnięcie tego z proponowanych zmian.   

Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM - zapytał czy chodzi o pieniądze przeznaczone na 

Euforię Dźwięku ? Zapytał Pani Skarbnik jak możemy się do tego odnieś ?  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że temat 180000,00 zł to jest kwestia, którą 

poruszałem na kierownictwie za równo z Panią Grażyną  Gradowską jak i z Panią Skarbnik 

Dorotą Kopytek. W momencie kiedy Euforia Dźwięku odbywała się u nas byłą realizowana w 

zeszłym roku jaką miała opinie to generalnie każdy wie natomiast z pewnością nie można 

powiedzieć, że nie jest to wizytówka Dobiegniewa w takim charakterze, że  jest to wydarzenie 

dla młodzieży i było organizowane z myślą o osobach młodych. To co jest organizowane to nie 

jest z naszej bajki mam pełną świadomość tego natomiast ja zostając Burmistrzem zostałem 

postawiony w pewnych okolicznościach gdzie pewne rozmowy w tych tematach były podjęte 

i teraz szczerość za szczerość żadnej umowy w tej materii nie mamy podpisanej, natomiast te 

rozmowy, które były prowadzone i to, że Dobiegniew już w intrenecie i cała impreza, otoczka 

z nią związana funkcjonuje to uważam , że gdybyśmy dzisiaj powiedzieli, że nie chcemy tego 

realizować, że się z tego wycofujemy to ja bym się czuł jako osoba, która mało wiarygodny 

partner na przyszłość, natomiast mam pełną świadomość tego, że były by to środki, które w 

budżecie wprost na to zadnie nie były zaplanowane i dzisiaj czy Euforia Dźwięku będzie  czy 
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nie to jest decyzja rady bo Burmistrz uważa, że powinniśmy tą imprezę  zorganizować z racji 

tych rozmów, które do tej pory się odbyły. Proszę abyście się pochylili nad tym tematem bardzo 

poważnie dlatego, że odwołanie jeżeli tych środków nie zabezpieczymy oczywiście ruszam i 

nie mam z tym wątpliwości bo jestem od tego aby wykonać wasze polecenie więc tylko 

sygnalizuje jak to zostanie odebrane na zewnątrz, ale czasami jest tak, że trzeba podejmować 

trudne decyzje i jak taką decyzję podejmiecie to ja będę zmuszony ją  z pokorą przyjąć bądź 

jeśli mogę to deklaruje ze swojej strony taki fakt, że gdybyśmy tą Euforię zorganizowali w tym 

roku to uważam, że jest to ostatni moment żeby ta impreza się przede wszystkim obroniła w 

Dobiegniewie czy będzie tam względny spokój bo to, że gdzieś tam jakieś bójki się pojawia to 

jest to wpisane w tego typu imprezę nie dyskryminuje jej charakteru, natomiast inne kwestie 

związane z  używkami, które budzą wiele kontrowersji i przy tego typu masowej  imprezie ja 

pozostawia do decyzji rady. Sygnalizuje jednocześnie nie wyobrażam sobie aby w przyszłym 

roku jeśli by miało do tej Euforii dojść żeby to była impreza bezpłatna uważam , że powinniśmy 

ją biletować bezwzględnie dzisiaj by było trudne do zrealizowani bo wymaga to wcześniejszego 

informowania osób, które by w celu tej imprezy poszły też już informacje, że jest to impreza 

bezpłatna dlatego my już nie chcieliśmy już wprowadzać takiej dezinformacji na pewno z 

pewnością wykonamy  polecenie rady moje argumenty są jakie są natomiast decyzja należy do 

rady.   

Andrzej Muszyński - radny zapytał Pana Burmistrza czy poczęliśmy umowy na to żeby z 

Euforią Dźwięku? 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że nie już to zasygnalizowałem na początkując 

wystąpienie nie żadnych umów jeżeli już to pozostanie niesmak. 

Andrzej Muszyński - radny zapytał to znaczy, że żadnych kar umownych nie będzie?  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że nie mamy podpisanych umów, więc nie ma 

mowy o żadnych karach jest to bardziej strata wizerunkowa.  

Paweł Łysiak - radny poinformował, że jest przeciwnikiem Euforii Dźwięku natomiast uważa, 

że na zakończenie CUP należny zrobić imprezkę niech będzie to zespół, który wystąpi i będzie 

nam grał i że 40  tys. należy przeznaczyć   żeby cokolwiek było na zakończenie CUP chciałem 

to zrobić po sesji żebyśmy się dogadali na spokojnie natomiast jeżeli został temat wywołamy 

teraz to musimy podjąć decyzje. Jestem za tym żeby  Euforii nie było wiąże się to z 

negatywnymi rzeczami, które już wcześniej mówiłem na komisji jestem za tym żeby zaprosić 

zespół za 40 tys.  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że zmiana w budżecie jest bardzo prosta, że jeżeli 

autopoprawka Klubu Radnych przejdzie to robimy zmianę w uchwale. 
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 Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM - zapytał dlaczego Klub Radnych nie zgłosił tego na 

komisjach?  

Leszek Wieczór - radny zaproponował żeby zostać przy tym porządku co był i miałbym apel 

że jeżeli rada ma się spotkać w tej kwestii rozmawiać po sesji to może jeżeli wypracujemy 

jakieś wnioski, a większość z nas jest za tymi wnioskami co były przedstawione może zróbmy 

to po sesji. Radny zadał pytanie Pani Skarbnik czy jeżeli rad by odroczyła to i po sesji podjęła 

pewne decyzje. 

Dorota Kopytek - Skarbnik poinformowała, że w uchwale o zmianie budżetu to nie jest tylko 

zabezpieczenie środków na Euforię  Dźwięku, ale na inne bieżącą działalność uchwała musi 

przejść. Jeżeli będzie decyzja, że taka uchwała zostanie podjęta, a później zmienione, że te 

środki nie mają iść to one będą w budżecie zabezpieczone, ale nie wykorzystane.  

Leszek Wieczór - radny poinformował, że o to chodzi, że jeżeli przyjmiemy uchwałę wersji 

takiej jak zaproponowała Pani Skarbnik, a zadecydujemy po sesji po głębszym 

przeanalizowaniu tematu, że jednak nie oferujemy tych środków na  Euforię czy po prostu te 

środki nie zostaną spożytkowane na Euforię  Dźwięku.  

Leszek Wieczór - radny złożył wniosek do wnioskodawcy Pana Marcina czy można by było 

zrobić w ten sposób żeby jeżeli byśmy podjęli uchwałę i  jak gdyby przełożyć tą decyzję 

odnośnie  Euforii  Dźwięku na dyskusje posesji i zadecydować w grupie radnych. 

Marcin Zbrzyzny - radny  zaproponował, że jeżeli taka forma głosowania gwarantuje nam, że 

Euforia nie zostanie zorganizowana.  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że był by szalony gdyby to zrobił, że rada nie 

chce, a Burmistrz będzie się upierał. Będę słuchał radnych, Jeżeli po sesji powiecie, że Euforii 

ma nie być to Burmistrz to wykona. Pieniądze będą zabezpieczone w paragrafie w którym 

zostaną przegłosowane w ramach dzisiejszej sesji, natomiast później przesuniemy je do innych 

paragrafów.   

Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM - poinformował, że tym bardziej , że są to pieniądze 

zaplanowane na promocje jednostek samorządu terytorialnego nie pisze, ze to są konkretnie na 

Euforie.  

Marcin Zbrzyzny - radny wycofał wniosek o  przesunięcie środków, które są zaplanowane na 

promocje samorządu czyli 180000,00 zł.  

Głosowanie w sprawie: zmian uchwały budżetowej gminy na 2024 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.05.2024 16:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Nieobecny ------------ 

2 Anna  Wojtaszek Za 27.05.2024 16:23 

3 Waldemar Wołyniec Za 27.05.2024 16:23 

4 Jolanta Kadler Za 27.05.2024 16:23 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.05.2024 16:23 

6 Marek Kowalczyk Za 27.05.2024 16:23 

7 Paweł Łysiak Za 27.05.2024 16:23 

8 Andrzej Muszyński Za 27.05.2024 16:23 

9 Barbara  Grzebyk Za 27.05.2024 16:23 

10 Anna Makuchowska Nieobecny ------------ 

11 Robert  Treller Za 27.05.2024 16:23 

12 Joanna  Wojciechowska Za 27.05.2024 16:23 

13 Mirosław  Zawadzki Za 27.05.2024 16:23 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 27.05.2024 16:23 

15 Leszek Wieczór Za 27.05.2024 16:23 

 

Ad.7.2. przyjęcia Programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie 

Dobiegniew. 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Programu ochrony zdrowia psychicznego w Gminie Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.05.2024 16:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
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Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Nieobecny ------------ 

2 Anna  Wojtaszek Za 27.05.2024 16:24 

3 Waldemar Wołyniec Za 27.05.2024 16:24 

4 Jolanta Kadler Za 27.05.2024 16:23 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.05.2024 16:23 

6 Marek Kowalczyk Za 27.05.2024 16:23 

7 Paweł Łysiak Za 27.05.2024 16:23 

8 Andrzej Muszyński Za 27.05.2024 16:23 

9 Barbara  Grzebyk Za 27.05.2024 16:24 

10 Anna Makuchowska Nieobecny ------------ 

11 Robert  Treller Za 27.05.2024 16:23 

12 Joanna  Wojciechowska Za 27.05.2024 16:23 

13 Mirosław  Zawadzki Za 27.05.2024 16:23 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 27.05.2024 16:23 

15 Leszek Wieczór Za 27.05.2024 16:24 

 

Ad.7.3. przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ,, Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2024 - moduł II w Gminie Dobiegniew. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego ,, Korpus Wsparcia Seniorów" 

na rok 2024 - moduł II w Gminie Dobiegniew. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.05.2024 16:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 
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Zagłosowało: 13 Przeciw: 0 

Nieobecni: 2 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Nieobecny ------------ 

2 Anna  Wojtaszek Za 27.05.2024 16:24 

3 Waldemar Wołyniec Za 27.05.2024 16:24 

4 Jolanta Kadler Za 27.05.2024 16:24 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.05.2024 16:24 

6 Marek Kowalczyk Za 27.05.2024 16:24 

7 Paweł Łysiak Za 27.05.2024 16:24 

8 Andrzej Muszyński Za 27.05.2024 16:24 

9 Barbara  Grzebyk Za 27.05.2024 16:24 

10 Anna Makuchowska Nieobecny ------------ 

11 Robert  Treller Za 27.05.2024 16:24 

12 Joanna  Wojciechowska Za 27.05.2024 16:24 

13 Mirosław  Zawadzki Za 27.05.2024 16:24 

14 Marcin  Zbrzyzny Za 27.05.2024 16:24 

15 Leszek Wieczór Za 27.05.2024 16:24 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o kwestie cmentarza to 

przedstawi Kierownik Domagała. Poinformował, że dokumentacja cmentarza termin 

wykonania 17 czerwca po tym terminie będziemy ogłaszać przetarg na wykonanie tego remontu 

nie obejmuje ona dojścia czy oświetlenia przez park. Wniosek zakładał tylko przebudowę 

cmentarza na taka budowę była możliwość złożenia dofinansowania. Park nie wchodził w teren 

cmentarza dlatego nie mógłby być objęty dofinansowaniem. Odniosę się może do pozostałych 

pytań na które mogę udzielić informacji. Działka na przeciwko budynku wielofunkcyjnego ten 

teren składa się z trzech działek ta jedna działka na której są stawiane kontenery jest o 

powierzchni 548 metrów natomiast pozostała działka która jest przeznaczona na budowę bloku 

ma powierzchnię 2015 metrów i jest to działka odrębna, która jest wystarczająca do postawienia 
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tego budynku. Chodnik przy ulicy Wojska Polskiego 14 z tego co zdążyłem się zorientować to 

jest to teren prywatny wspólnoty.  

Daniel Domagała -  kierownik Referatu Komunalno-Gospodarczego zapytał radnego Leszka 

Wieczora czy  chodzi ten teren koło kotłowni ?  

Leszek Wieczór - radny poinformował, że chodzi o teren koło kotłowi w kierunku parkingu.  

Daniel Domagała - kierownik Referatu Komunalno-Gospodarczego - poinformował, że w 

takim razie zabezpieczyć środki  i rozważyć nad wykonaniem remontu. Teren przy kotłowni 

jest gminy, natomiast wzdłuż budynku teren wspólnoty. Kosze na śmieci ulica Mickiewicza 4to 

jest teren prywatny wspólnota na swoim terenie ma możliwość postawienia tych koszy tylko 

na swoim terenie koło okien nie chcą ustawiać śmieci. Jest możliwość postawienia za 

budynkiem Mickiewicza 3 za Ośrodkiem Zdrowia, ale pewnie to się wiąże z jakimiś kosztami 

za dzierżawę gruntu i tam by trzeba było rozwiązać teren dojazdu ponieważ tam są różne 

wysokości.  

Andrzej Muszyńki - radny zapytał Kierownika Domagały kiedy będą robić przyłącze wody do 

Grąsów ? 

Daniel Domagała - kierownik Referatu Komunalno-Gospodarczego - poinformował, że teren 

został przekazany dla wykonawcy miało to być pierwotnie po wykonaniu drogi w miejscowości 

Osiek, ale tutaj daliśmy wykonawcy jeszcze jedno zadnie po wykonaniu tego zadania będzie 

wchodził. Będzie to lada dzień.  

Andrzej Muszyńki – radny ma nadzieję, że to będzie w czerwcu ruszą. 

Iwona Dyrda – sołtys – poinformowała, że otrzymała informację, że w lipcu.  

Bartosz Jabłoński - Burmistrz poinformował, że wszystkie tematy nie zostały wyczerpane jeżeli 

chodzi o zadaszenie na nad pojemnikami PCK i utwardzenie podłoża pod nimi muszę przy 

pomocy służb zorientować temat bo są to pojemniki, które nie są nasza własnością dostaje 

sygnał, że jest ich 7. Mamy na nie  umowy dzierżawy. Staniemy na wysokości zadania, ale 

proszę mieć świadomość, że są to oczywiście koszty jeżeli w budżecie znajdziemy i rada  w 

odpowiednik paragrafie nam te środki zarezerwuje to my się nad tematem pochlamy, 

utwardzamy i zrobimy nawet zadaszenie jeśli znajdziemy na to finansowanie, natomiast mieć 

świadomość tego, że nie sposób utwardzić wszystkiego i zrobić wszystko wszystkim. Nie 

zabezpieczyliśmy środków na takie przedsięwzięcie. My co możemy zrobić to napisać wniosek 

do PCK prośbę. Jeżeli chodzi o temat Pana Łysiaka to się spotkamy i omówimy jeszcze temat 

Euforii Dobiegniew CUP. Jeżeli chodzi o przegląd placów zabaw miałem to w planach. Tych 

placów zabaw trochę jest. Musze się zorientować kto za który odpowiada. Pani Sekretarz mnie 

tu informuje, że są robione systematycznie, natomiast ja na tych placach zabaw bywam z racji 
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tego, że mam czwórkę dzieci. Przy placu zabaw na naszym orliku to mam tam pewne uwagi 

odnośnie zabezpieczenia na pewno nad tematem się pochyle. Chodnik Wojska Polskiego 14 z 

kierownikiem Domagałą sobie jeszcze omówimy i sprawdzimy na mapach jak to wygląda i czy 

na pewno my jesteśmy właścicielami w tej części. Pani Wojciechowska Mickiewicza 4 te kosze 

nie wiem na ile ta odpowiedź kierownika usankcjonowała, natomiast dajcie czas jak to się 

wszystko skończy harmider zwiążmy z modernizacja drogi, a ma to nastąpić z końcem czerwca.  

Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM – zapytał radnego powiatowego Pana Przemysława 

Staszaka o drodze powiatowej w stronę Drawna czy już jakieś decyzje w powiecie zapadły czy 

jeszcze za wcześnie?  

Przemysław Staszak – radny powiatowy poinformował, że temat jest znany na początku 

chciałbym z okazji dnia samorządowca wszystkim pracownikom samorządu terytorialnego na 

czele z naszym Burmistrzem, radnym , sołtysom wytrwałości w tej naszej misji jaką musimy i 

chcemy pełnić. Radny powiatowy życzył wszystkim aby plany jakie mają zaplanowane do 

poprawy życia naszych mieszkańców się spełniły. Wracając do pytania tak jestem zorientowany 

nawet poczyniłem pewne kroki spotkałem się z Panami Starostami na ta chwilę będzie   

wykonane takie łatanie. Jest to, że jeżeli ktoś ze sobą nie rozmawia lub rozmawia nie do końca 

szczerze i dokładnie to dochodzą pewne nie porozumienia. Wiem, że były rozmowy na temat 

drogi powiatowej z powiatem choszczeńskim były plany inwestycji i były plany ściągnięcia 

środków na wykonanie nowej nawierzchni drogi powiatowej przez Choszczno. Pieniądze miały 

być z Polskiego Ładu nie udało się Choszczno wystąpiło ze swoim wnioskiem do Lasów 

Państwowych udało im się skorzystać z dofinansowania nie informując naszego powiatu, że 

takie środki otrzymali. Jest w powiecie projekt na remont i wykonanie tej nowej nawierzchni 

na dzień dzisiejszy bo są to dwa odcinki  droga idzie po granicy w jednym miejscu 60 metrów 

a w drugim 110 metrów.  

 Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM – podziękował za życzenia z okazji dnia 

samorządowca.  

Ad.9. Komunikaty. 

Bartosz Jabłoński - Burmistrz złożył podziękowania za dotychczasowa pracę wszystkim 

samorządowcom.  

Gminny Dzień Dziecka organizujemy w tym roku przy wsparciu Przedszkola, Żłobka i Szkoły 

natomiast mając świadomość tego, że nie sposób połączyć tych grup wiekowych razem bo one 

mają inne oczekiwania. My z racji tego, że dzień Dziecka wypada w trakcie długiego 

weekendu, aż by się chciało zorganizować obchody dla wszystkich dzieci w Dobiegniewie, ale 
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mieliśmy świadomość tego, że jest to długi weekend wiele dzieci wyjedzie z Dobiegniewa z 

rodzicami wiele dzieci nie było by w stanie dotrzeć do Dobiegniewa więc podjęliśmy słuszną 

decyzję o tym, aby zorganizować Dzień Dziecka przy pomocy Szkoły, Żłobka i Przedszkola bo 

wtedy będziemy mieli pewność, że dzieci z tego Dnia Dziecka skorzystały, a na tym zależy 

nam najbardziej. Burmistrz podziękował sołtysom ze tak suwerennie w swoich sołectwach 

organizują Dni Dziecka. Piknik Klubu Seniora 9 czerwca spływają do nas informacje o 

niefortunnej dacie 9 czerwca. My te imprezy planujemy z dużym wyprzedzeniem to nie jest 

tak, że sobie   je wymyśleliśmy. Mogliśmy zrobić kosmetyczny ruch, natomiast nie chcieliśmy 

tego robić dlatego, że to wydarzenie rozpoczyna się o  godzinie 13.00, a spływają zarzuty, że 

próbujemy to organizować żeby komuś utrudnić głosowanie nie mamy takich intencji do 

godziny 13.00 każdy spokojnie może iść zagłosować. Burmistrz poinformował, że zmieniło się 

usytuowanie sali sesyjnej  jest to wyjście naprzeciw potrzeb Państwa Radnych dlatego, że 

Burmistrz stoi na stanowisku, że na sesji najważniejsi są Radni bo to oni  organem stanowiącym 

i aby zapewnić im komfort pracy. Mam prośbę z racji tego, że jeżeli chodzi o uchwałę 

budżetową środki zostały przesunięte w paragrafie kultury, natomiast ja tylko sygnalizuje, że 

nie wyobrażam sobie żeby Burmistrz zorganizował takie wydarzenie gdyby nie było rady do 

tego. Sygnalizuje, że po sesji z radnymi spotykam się  i chciałbym żeby osoby, które oglądają 

nasza sesję ta decyzja zapadnie przez głosowanie i większość zdecyduje czy Euforia się 

odbędzie czy nie a Burmistrz to z pokorą wykona. 

Grażyna Gradowska – Sekretarz – poinformowała, że 9 czerwca odbędą się wybory do 

Parlamentu Europejskiego. Wybory odbywają się w naszych stałych obwodach głosowania my 

mamy ich 7 stałych i 1 odrębny jako 8 w Domu Pomocy Społecznej. Głosowanie odbywa się 

w godzinach od 7.00 do 21.00 więc myślę, że nie będzie to kolidowało z żadnymi imprezami. 

Jeżeli chodzi transport wyborczy czy bezpłatny przewóz nadal jest do tego nas obliguje Kodeks 

Wyborczy to jest Ustawa w twej kwestii się nie zmieniła jak najbardziej przewozy bezpłatne są 

organizowane i tak jak wcześniej również będą  podane do publicznej wiadomości rozkłady 

jazdy.  

Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM przypomniał radnym, że do 6 czerwca oświadczenia 

majątkowe. Radni Rady Miejskiej mają zaproszenie na Jabłonie 20 Jubileuszowy Piknik Klubu 

Seniora 9 czerwca o godzinie 13.00 plaża w Ługach. Przewodniczący RM poinformował, że 

jeżeli ktoś z radnych, sołtysów nie bierze udziału w sesji ma prawo to usprawiedliwić. 

Usprawiedliwienie należy dostarczyć w ciągu 5 dni. Przewodniczący RM zwrócił się do Klubu 

Radnych, że nie mają prawa żeby swoje pisma tytułować Rada Miejska w Dobiegniewie.  
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Przemysław Staszak – radny powiatowy zgłosił  prośbę i wniosek zwrócić się do radnych aby 

pochylić się nad uchwałą z 2021 roku o zakazie używania łodzi motorowych o napędzie 

silnikowym. Prosiłbym o rozszerzenie  tej strefy o odnogę żabią a drugi, że mamy okres lęgowy 

w okresie wiosennym. Jeżeli bym zaprosił radnych na dużą łódź i byśmy się przepłynęli wzdłuż 

czci nowin jest bardzo dużo lęgów ptaków. Jeżeli motorówki przejadą wzdłuż czcin  te gniazda 

są niszczone pokolenie ptaków nam ginie. To, że uchwała jest podjęta, że od 1 czerwca 

Ogardzka Odnoga od miejsca spalonego mostu jest zbyt mało. Proszę radnych o  dyskusję o 

podjęcie uchwały o zmianie tej uchwały okres lęgowy czyli od 1 marca do końca września ze 

względów bezpieczeństwa ptaków i później dla turystów. Turyści przyjeżdżają wypocząć.  

Zachęcam do kontaktu zbierać wszystkie informacje mieszkańców kto co, kogo boli jeżeli 

chodzi o tematy powiatowe. Będę starał się być na każdych sesjach jeżeli są jakieś uwagi proszę 

je zapisywać przynosić na sesje.  

Marek Kowalczyk- Przewodniczący RM podziękował za uwagę dotyczącą jeziora coraz więcej 

głosów jest żeby  wstrzymać całkowicie ruch motorówek. Tylko jak to wyjdzie do tych klubów 

jachtowych żeby mogli jakiekolwiek zawody, regaty zrobić to musza być co najmniej 3 

motorówki.  

Bartosz Jabłoński – Burmistrz – poinformował, że to można ująć zrobić odstępstwo.   

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął III  Sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 


